

## **Newbern Communicable Disease Prevention Policy**

This policy outlines the actions that Newbern Alliance Church will take to prevent the spread of communicable diseases among its workers, attendees, visitors, and others who are present in its various activities and operations.

Led by the Board of Elders, Pastoral Staff, and other volunteer leaders, the church will:

1. Remain vigilant about elevated risk of communicable disease, such as flu season, and implement additional safety measures when needed or advised by applicable health authorities.
2. Maintain good ventilation in the building.
3. Clean and disinfect church spaces regularly.
4. Provide sanitizer and masks at entrances for those who wish to use them.
5. Encourage everyone to stay home if they are symptomatic with a communicable disease, or at least wear a mask if they are coughing or sneezing.
6. Encourage everyone to wash their hands with soap and maintain other hygiene practices.
7. Maintain food-safe practices at events involving food.

## 福群堂傳染病防禦政策

(中文翻譯以英文版本為準)

本政策概述了福群堂將採取的行動，以防止傳染病在其員工、赴會者、訪客、和參與其各種活動和運營的其他人中傳播。

在長議會、教牧同工、和其他義工領袖的帶領下，教會將：

1. 對流感季節等傳染病風險升高保持警惕，並在需要或衛生當局建議時採取額外的安全措施。
2. 保持建築物內良好的通風。
3. 定期清潔和消毒教堂空間。
4. 在入口處提供消毒劑和口罩給任何有需要的人士。
5. 鼓勵有傳染病症狀的每個人留在家裡，或者至少在有咳嗽或打噴嚏症狀時戴上口罩。
6. 鼓勵大家用肥皂洗手並保持其他衛生習慣。
7. 在涉及食品的活動中保持食品衛生處理方法。